
REFERAT - ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2016-2017
Grundejerforeningen Farumvænge

Mandag d. 30. oktober 2017,  Kl 19.30
Solvangskolen lokale 15

Der blev serveret kaffe/the, øl og vand mm.

6 personer mødte frem til årets generalforsamling, som var lovligt indkaldt.

1)  Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer: Jens 

Referent:  Pia

2)  Formandens beretning

Det har atter været et stille år i grundejerforeningen, og på den anden side 5 
parceller er/har været til salg, så der har været en del kontakt med div 
ejendomsmæglere ang. spørgsmål om foreningen. 

Til alle jer tilflyttere. Velkommen.

Foreningen købte sidste år en fælles radonmåler. Den har været udlånt til et par af 
foreningens medlemmer. Er man interesseret i at låne den til hjemmemåling, så kom 
forbi Søren (nordtoftevej 40). Forespørgsel om udlån kan også gøres via 
formand@farumvaenge.dk 

Der har i sommer ikke været afholdt vejfest, da der ikke har været nogen 
henvendelse til bestyrelsen ang. arrangement/festkommité. 

Det indkøbte trafikspejl til svinget på stikvejen Solbakken, er blivet sat op. Så nu kan 
de, der færdes rundt i svinget bedre se om der kommer modkørende.

Endelig har bestyrelsen arbejdet med de henvendelser, der har været ang. 
stikvejenes tilstand. Ligeledes om vedligeholdelse af beplantning ud til stikveje/stier. 
Dette har medført , at bestyrelsen har kontaktet Pankas for at få et uvildigt vejsyn. 

Bestyrelsen har skrevet et informationbrev om ovenstående, som er sendt ud til 
medlemmerne. Informationsbrevet opfordrer også medlemmerne at tilmelde sig 
nabohjælp (gratis), så vi alle kan være med til at minimere risikoen for indbrud. 

Endelig har bestyrelsen haft en hyggelig bestyrelsesmiddag på Tante Maren.

Der var ingen spørgsmål til beretningen. 
Der var et par enkelte kommentarer: 
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Jens har på  bestyrelsens vegne haft fat I kommunen og bedt dem rette i kommuneforslag, 
så der kommer til at stå, at der i vores grundejerforening kun må bygges 1 etages 
ejendomme.
Jens har endvidere været til møde med kommunen + skolelederen på Solvangskolen om 
den vilde kørsel på Nordtoftevej . Der er blevet sat en pulje af til at forsøge at afhjælpe 
problemet, så måske kommer der til at ske noget.
Beretning godkendt.

3)  Regnskab for 2016/2017
Regnskabet gennemgået og godkendt.

(Kun en enkelt restance på kontingent mangler)

4)  Information fra bestyrelsen
Informationsbrev...

Vi talte om, at de beboere, der ikke får gjort noget ved vildtvoksende hække el. ukrudt bør 
have en advarsel om, at kommunen vil blive sat på opgaven og at beboeren så 
efterfølgende selv må betale regningen, hvis tingene ikke bliver bragt I orden.

5)  Indkomne forslag

A) Indbrudskonsulent fra kommunen. 
Det blev vedtaget ,at bestyrelsen arbejder videre med sagen og bestiller en 
konsulent fra kommunen

B) Stikvejene. 
Det blev besluttet, at Pia skal prøve at indhente endnu et tilbud på reparation af de 
værste steder på vores stikveje fra et lokalt asfaltbelægningsfirma. Der var enighed 
om at sætte 20.000, - kr. af til formålet. 

6)  Valg til bestyrelsen

Post Navn På valg i Periode

Formand Søren Bank Lutterodt 2019 2 år Genvalgt

Kasserer Jens Monrad Hansen 2018 2 år -

Bestyrelsesmedlem Henrik Eklund 2019 2 år Genvalgt

Bestyrelsesmedlem Pia Feldinger Vittov 2018 2 år -

Suppleant Jesper Beck Holm 2018 1 år Genvalgt

Revisor Lars Petersen 2018 1 år Genvalgt
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7) Fastsættelse af kontingent
Nuværende kontingent på kr. 500 pr. år. fastholdes.

8) Eventuelt

Intet
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